
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
PN / 171109 2:a styrelsemötet § 1 – 9 
  

Sida 1 av 3 
 

Tid: Torsdag den 9 nov 2017 kl 18.00 – 19.30 

Plats: Hos ordf. Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 

Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Jan Hörman (JH) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns utan ändringar 

 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 

Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 

 

§ 4 Skrivelser/rapporter 

 Slitageavgift fortfarande ej betald av en fastighetsägare. Rolf 
skickar betalningspåminnelse. 

 

§ 5 Ekonomiska läget 

Kassörens rapport 2017-11-09 

 

18 medlemmar har ännu ej betalt årsavgiften för 2017/2018. 
 

Likvida medel 

Kassa  350 kr 

Plusgiro  631.183 kr  

Asfaltfonden 106.253 kr 

Sparkonto  80.958 kr 

Annelundsfonden 554.234 kr 

 
Obetalda räkningar om totalt 92.600 kr. 
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§ 6 Vägstatus 

 Testet med asfaltkross på Champinjonvägen och 
Bläcksvampsvägen har fungerat bra. 

 LIC beställer ifyllnad av håligheter på samtliga vägar 

 LIC kontaktar Svevia för åtgärd av håligheter i asfalten nedanför 
Bläcksvampsvägen 

 Farthinder nu borttagna inför vintern 

 Synpunkter från medlemmar på stenar i anslutning till farthinder. 
Stenarna fyller sitt syfte med att skydda vägmark och vajer men 
styrelsen kommer märka upp stenarna med stolpar eller 
motsvarande till våren. 

 Hinder på nedre delen av Brunsoppsvägen behöver bytas ut till 
våren. 

 Samverkan med stadsnät inför grävning i området pågår. 

 Trappan och plattformen vid lekplatsen åtgärdad på arbetsdagen 
istället för bortforslad som tidigare beslutat. 

§ 7 Övriga frågor 

 LIC, RE samt några medlemmar har haft möte med Lantmäteriet 
inom Örebro kommun gällande VA-samfälligheterna GA17 och 
GA22 som ska läggas ner. Diskussion kring vad kommunen gör 
med dagvatten. Inget resultat av mötet, styrelsen får fortsätta 
bevaka frågan. 

 Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), grund för ekonomisk ersättning 

o RE 1, LIC 1  

Roll Antal möten perioden Antal möten 2017-2018 
accumulerat 

Ordförande (LIC) 1 1 

Kassör (RE) 1 1 

Sekreterare (ST)   

Ledamot1 (GG)   

Ledamot2 (JH)   

Suppleant1 (PN)   

Suppleant2 (SP)   
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§ 8 Nästa möte 

Nästa möte bestäms till torsdagen den 18 jan kl 18.00 hos Lars-Inge 
Carlsson 

 

§ 9 Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


